
اخبارخبر كوتاه برگزاری نشست مشترک معاونان پژوهش و فناوری دانشگاهها و رؤسای 
پارک های علم و فناوری منطقه پنج کشور به میزبانی دانشگاه لرستان 

بررسی مسائل و مشکلات اسلامشهر در نشست مشترک فرماندار شهرستان با وزیر راه و شهرسازی

    در ماه های مهر و  آبان امسال 220 میلیون متر مکعب گاز  در استان لرستان مصرف شد

فناوری  و  پژوهش  معاونان  مشترک  نشست   
فناوری  و  علم  پارک های  رؤسای  و  دانشگاه ها 
به میزبانی معاونت پژوهشی و  منطقه پنج کشور، 
فناوری دانشگاه لرستان برگزار شد.معاون پژوهش 
و فناوری دانشگاه لرستان، دکتر محمد فیضیان در 
آذرماه،  روز چهارشنبه، 14  این نشست، که صبح 
در سالن کنفرانس دانشکده علوم اقتصادی و اداری 
و  برگزار شد، گفت:»دانشگاه های  لرستان  دانشگاه 
پارک های علم و فناوری منطقه پنج کشور بایستی 
تبادل دیدگاه و همکاری های مشترک خود را برای 
انجام هر چه بیشتر پژوهش های کاربردی در جهت 
رفع چالش ها و معضلات منطقه پنج کشور بیشتر 
منطقه  افزود:»استان های  فیضیان،  نمایند«.دکتر 
دارند؛  مشترکی  چالش های  و  دردها  کشور  پنج 
مثلًا موضوعات محیط زیست، جنگل ها، منابع آب، 
اینگونه چالش ها  رفع  بلوط.برای  زوال  و  ریزگردها 
و  کنیم  تقویت  را  کاربردی  پژوهش های  بایستی 
بخش  با  دانشگاه ها  بین  ارتباط  که  نماییم  تلاش 
اجرایی بیشتر شود«.وی تشریح کرد:»خوشبختانه 
دانشگاه  در  خوبی  اقدامات  اخیر،  سال های  در 
لرستان برای تقویت پژوهش محوری کاربردی انجام 
جامعه  با  ارتباط  دفتر  این که  از جمله  است؛  شده 
مدیریت  سطح  به  لرستان  دانشگاه  کارآفرینی  و 

همچون  مراکزی  توانسته ایم  و  است  یافته  ارتقاء 
مرکز رشد واحدهای فناور و مرکز آپا را در دانشگاه 
خوبی  تجهیزات  کنیم.همچنین  راه اندازی  لرستان 
برای آزمایشگاه مرکزی دانشگاه لرستان خریداری 
و نصب شده است که همگی این کارها در جهت 
تقویت ارتباط بین دانشگاه با بخش های صنعت و 
کارآفرینی استان لرستان بوده است«.دکتر محمد 

فیضیان، تصریح کرد:»علم آموزی زمانی مفید است 
تحقق  بشود.  جامعه  چالش های  حل  به  منجر  که 
این مهم نیز نیازمند تقویت ارتباط بین دانشگاه ها 
و پارکهای علم و فناوری با جامعه است و همچنین 
بایستی همفکری بین دانشگاه ها و مراکز پژوهشی 
استان های یک منطقه، مثلًا استانهای زاگرس نشین 
را بیشتر نماییم«.معاون پژوهش و فناوری دانشگاه 

پایان نامه هایی  بخش  داشت:»در  اظهار  لرستان 
پایان نامه ها  این  کنیم  تلاش  باید  نیز  دانشجویی 
با مشکلات  متناسب  کاربردی  تحقیقات  در جهت 
و  پژوهش ها  شوند.  تهیه  استانی  چالش های  و 
اهداف  تحقق  راستای  در  هم  بایستی  تحقیقات، 
اینکه،  هم  و  باشند  دانشگاهی  بالادستی  اسناد 
استانی  و  بتوانند معضلات و چالش های منطقه ای 
استان  فناوری  و  علم  پارک  نمایند«.رئیس  رفع  را 
این  در  نیز  شاکرمی  محمودرضا  دکتر  لرستان، 
مهمانان،  به  خیرمقدم  عرض  ضمن  نشست، 
مقاله محوری  بایستی  دانشگاهی  مراکز  گفت:»در 
منطقه ای  چالش های  رفع  برای  تلاش  راستای  در 
کشور،  پنج  منطقه  استان های  باشد.  استانی  و 
هستند  مشترکی  چالشهای  و  معضلات  دارای 
بایستی  دانشگاهی،  محققان  و  پژوهشگران  که 
و  پژوهش ها  جامعه،  معضلات  رفع  رویکرد  با 
تحقیقات خود را تهیه نمایند«.وی ادامه داد:»نیاز 
اجباری  نیاز  یک  بایستی  کاربردی  پژوهشهای  به 
برای دانشگاههای ما باشد«. گفتنی است حاضران 
در  را  خود  نقطه نظرات  و  دیدگاه ها  جلسه،  در 
راستای تقویت هرچه بیشتر پژوهش های کاربردی 
استان های  شامل  کشور  پنج  منطقه  نمودند.  بیان 

لرستان، ایلام، کرمانشاه و کردستان می شود.

با  اسلامشهر  فرماندار  مشترک  نشست  در 
اولاد  فریده  حضور  با  که  شهرسازی  و  راه  وزیر 
و  شمیرانات  ری،  اسلامشهر،  تهران،  نماینده  قباد 
پردیس صورت گرفت مسائل و مشکلات شهرستان 
بررسی  و  بحث  مورد  شهرسازی  و  راه  حوزه  در 
قرار گرفت.در این نشست که حسین طلا شهردار 
در  مرسلپور  مسعود  داشت،  حضور  نیز  اسلامشهر 
و  مسائل  از  مهم  مورد  اینکه 1۲  بیان  با  سخنانی 
به  شهرسازی  و  راه  حوزه  در  شهرستان  مشکلات 
قرار  اسلامی  مهندس  اختیار  در  مکتوب  صورت 
که  ای  ویژه  توجه  با  امیدواریم  گفت:  گیرد،  می 
وزیر جدید راه و شهرسازی به شهرستان های کم 
برخوردار از جمله اسلامشهر دارد شاهد رسیدگی 
مطلوب به این مشکلات باشیم.وی در ادامه با بیان 
مسکونی  بافت  داخل  از  آهن  راه  ریل  خط  اینکه 
مشکلات  امر  همین  و  کند  می  عبور  اسلامشهر 

بسیاری را برای ساکنان واحدهای مسکونی که در 
کرده  ایجاد  دارند  قرار  آهن  راه  ریل  خط  اطراف 
خط  انتقال  برای  توافقاتی  آهن  راه  شرکت  گفت: 
با شهرداری  بافت مسکونی  از داخل  ریل راه آهن 
تعهدات  این  به  حال  به  تا  که  داشته  اسلامشهر 
ادامه  در  اسلامشهر  است.فرماندار  نکرده  عمل 
و  گذر  محل  اسلامشهر  شهرستان  اینکه  بیان  با 
و  بهارستان  های  شهرستان  ساکنان  مرور  و  عبور 
رباط کریم است و بزرگراه آیت اله سعیدی روزانه 
در  افزود:  است،  مواجه  سنگینی  بسیار  ترافیک  با 
اجرای  دنبال  به  اسلامشهر  شهرداری  حاضر  حال 
صورت  در  و  است  شمالی  متری   ۲4 کمربندی 
همکاری شرکت راه آهن با شهرداری، اجرای این 
محور  ترافیکی  بار  از  بخشی  تواند  می  کمربندی 
به  همچنین  دهد.وی  کاهش  را  اسلامشهر  اصلی 
کمربندی جنوبی که از بزرگراه آزادگان آغاز شده و 

شهرستان های اسلامشهر، بهارستان و رباط کریم 
ادامه  و  کرد  اشاره  کند  می  متصل  یکدیگر  به  را 
داد: اجرای کمربندی جنوبی یکی از مصوبات سفر 
اسلامشهر  شهرستان  به  کشورمان  جمهور  رئیس 
است که در حال حاضر نیمه کاره مانده و نیازمند 
است.مرسلپور  شهرسازی  و  راه  وزارت  ویژه  توجه 
ادامه داد: بی تردید با تکمیل و آغاز بهره برداری از 
این کمربندی جنوبی بسیاری از مشکلات ترافیکی 
شهرستان های اسلامشهر، بهارستان و رباط کریم 
بخش  در  اسلامشهر  شد.فرماندار  خواهد  برطرف 
دیگری از سخنان خود جمع آوری عوارضی اتوبان 
تهران- ساوه که در محدوده شهرستان اسلامشهر 
ساکنان  های  درخواست  از  یکی  را  دارد  قرار 
شهرستان عنوان کرد و گفت: برخی از شهروندان 
اتوبان جهت حضور در شهر  این  از  اسلامشهر که 
به  مجبور  بارها  روزانه  کنند  می  استفاده  تهران 

موجب  امر  این  که  هستند  عوارضی  پرداخت 
نارضایتی مردم شده است.

راهداری  ناچیز  امکانات  به  همچنین  وی 
اسلامشهر اشاره و خواستار تجهیز و تقویت این اداره 
شد و گفت: در برف سنگینی که سال گذشته بارید 
عملًا شهرستان چند روز تعطیل بود و راهداری در 
خودروهای  و  شهرداری  کمک  با  توانست  نهایت 
استیجاری آنها محورهای مواصلاتی شهرستان را باز 
کند.مرسلپور در بخش پایانی سخنان خود به عدم 
برخورداری محورهای اصلی اسلامشهر به دوربین های 
پیشرفته کنترل ترافیک و ثبت تخلف اشاره کرد و 
خواستار توجه ویژه وزارت راه و شهرسازی به این امر 
و تجهیز محورهای اصلی شهرستان به این دوربین 
ها شد.گفتنی است در ادامه این نشست فرمانداران 
شهرستان های ری، شمیرانات و پردیس نیز به بیان 

مسائل و مشکلات حوزه کاری خود پرداختند.

مدیر عامل شرکت گاز استان لرستان گفت : در  استان لرستان 
طی دو ماه نحست پاییز امسال  ۲۲0 میلیون متر مکعب گاز مصرف 
شد در حالیکه در مدت مشابه سال قبل ۲35 میلیون متر مکعب  گاز 
مصرف شده بود .مهندس لطفعلیان  افزود : مصرف گاز در ماههای 
مهر و آبان سال گذشته به ترتیب 91 و 144 میلیون متر مکعب بود 
و مصرف مهر و آبان امسال به ترتیب 94 و 1۲6 میلیون متر مکعب 
بود .وی افزود : با توجه به اینکه تعداد مشترک متغیر تاثیر گذاری بر 
مصرف گاز است می توان گفت با توجه به افزوده شدن حدود 30 هزار 
مشترک به جمع مشترکین گاز در یک سال اخیر ، مشترکین دقت 

بیشتری در درست مصرف کردن گاز از خود نشان  داده اند که جای 
قدردانی دارد .  وي گفت : بیشترین مصرف روزانه در دو ماه  اخیر 
) مهر و آبان ( در روز ۲4 آبان بوده با مصرف بیش از 4 میلیون متر 
مکعب که بخش عمده این گاز در بخش خانگی مصرف شد .لطفعلیان 
با اشاره به اینکه شرکت ملی گاز ایران همواره روشهاي صرفه جوئي 
ضروري  را به اطلاع مردم می رساند افزود : امید می رود مصرف گاز 
شکل منطقی و اصولی گرفته و این انرژی پاک بیشتر در حوزه صنعتی 
و رونق بخش تولید مصرف و موجب توسعه استان شده  و از هدر رفت 

در بخش خانگی جلوگیری گردد .

رئیس دانشگاه علوم پزشکی گیلان

سازمان برنامه و بودجه با ساخت “مگا هاسپیتال” در رشت موافقت کرد

باحضوراستاندارمركزي ودرراستاي اقتصادمقاومتي 

رونمايي ازرله اضافه جريان واتصال زمین ساخت داخل کشور انجام شد

عملکرد بسیار خوب توزیع برق اهواز در هوشمندسازی شبکه و مدیریت بار

نخستین  در  چابک  یوسف زاده  شاهرخ 
سمپوزیوم سلول های بنیادی و پزشکی بازساختی 
و  پرستاری  دانشکده  اجتماعات  سالن  در  گیلان 
از سال  داشت:  اظهار  بهشتی رشت  مامایی شهید 
گذشته کارگروه سلول های بنیادی در استان گیلان 
استان  پزشکی  علوم  دانشگاه  شد.رئیس  تشکیل 
گیلان با بیان اینکه طولانی ترین راه ها با نخستین 
قدم شروع می شود عنوان داشت: برای افق 10 ساله 
در دانشگاه علوم پزشکی برنامه ریزی کرده ایم.وی 
برای دانشگاه  از محورهایی که  اینکه یکی  بیان  با 
علوم پزشکی گیلان مهم است مرجعیت علمی بود 
تصریح کرد: راه اندازی پیوند کبد در حوزه بالینی 

گیلان  پزشکی  علوم  دانشگاه  برنامه های  از  یکی 
است. یوسف زاده چابک با اعلام اینکه هفته گذشته 
دهمین پیوند کبد در استان گیلان انجام شد تصریح 
کرد: به زودی پیوند مغز استخوان توسط پزشکان 
گیلانی انجام می شود.رئیس دانشگاه علوم پزشکی 
گیلان با تاکید بر اینکه پیوند قلب و ریه در دستور 
کار دانشگاه علوم پزشکی قرار دارد خاطرنشان کرد: 
پایه های علوم آینده، بحث سلول های بنیادی، بحث 
ژنتیک، آی تی و مولکول است.وی با اشاره به اینکه 
راه  پزشکی  علوم  دانشگاه  در  زیست فناوری  رشته 
زمینه  در  مقاله  تولید  لحاظ  از  گفت:  شد  اندازی 
برتر  منطقه جزو کشورهای  در  بنیادی  سلول های 

هستیم اما اثرات این مقالات در کشور وجود ندارد.
یوسف زاده چابک با بیان اینکه در تولیدات حاصل 
از سلول های بنیادی می توانیم با دنیا رقابت کنیم 
تجهیزات  نیازمند  نانو  تکنولوژی  کرد:  خاطرنشان 

پیشرفته در زمینه تحقیقاتی است.
وی با اشاره به اینکه نباید به نخستین موفقیت ها 
در زمینه های علمی بسنده کنیم افزود: موانع نباید 
باعث ایجاد یاس و نا امیدی در پژوهشگران شود و به 

موانع باید به عنوان سکوی پرتاب نگاه کرد.
نباید  گیلانی  پژوهشگران  اینکه  بیان  با  وی 
داخل  فعالیت های  سطح  با  را  فعالیت هایشان 
کشور مقایسه کنند گفت: پژوهشگران گیلانی باید 

خودشان را با افرادی مقایسه کنند که در مرزهای 
دانش و علم حرکت می کنند.رئیس دانشگاه علوم 
پزشکی گیلان با اعلام اینکه یک طبقه از مجتمع 
فناوری های پزشکی گیلان به علوم نانو و سلول های 
ایجاد  داشت:  عنوان  است  یافته  اختصاص  بنیادی 
پیش بینی  باید  نوین  فناوری های  برای  زیرساخت 
پروژه های  از  بسیاری  اینکه  بیان  با  شود.وی 
عمرانی کشور تعطیل شده اما ساخت اسکلت برج 
سال  نخست  نیمه  تا  سمیعی  پرفسور  تحقیقاتی 
بودجه  و  برنامه  سازمان  گفت:  می شود  انجام   9۸
شهر  لاکان  منطقه  در  هاسپیتال”  “مگا  ساخت  با 

رشت موافقت کرد.

آیین بهره برداري از مرکز مانیتورینگ شرکت برق منطقه اي باختر 
،معاونین  استاندار  باحضور  زمین  واتصال  جریان  اضافه  رله  از  ورونمایي 
ومدیران استانداري مرکزي در شرکت برق منطقه اي باختر برگزار شد.به 
گزارش روابط عمومي برق منطقه اي باختر در این مراسم فرهاد شبیهي 
،مدیرعامل،این شرکت اظهارداشت:با توجه به جایگاه سیستم هاي حفاظتي 
در شبکه برقرساني که نقش مهمي در پایداري و قابلیت اطمینان و حفاظت 
از تجهیزات با ارزش شبکه دارد اقدام به انعقاد قرارداد ساخت 10 دستگاه رله 
حفاظتي و 50 دستگاه رله مالتي فانکشن با شرکت دانش بنیان وبکو کرده 
است. وي اظهار داشت: ماژولار بودن، مالتي فانکشن بودن توابع حفاظتي، 
قابلیت تغییر اندازه جعبه رله به ابعاد دلخواه، قابلیت سفارش تعداد دلخواه 
و قابلیت سفارش تعداد دلخواه ورودي ولتاژ و جریاني از مهمتریهن ویژگي 

هالي رله هاي وبکو است. شبیهي ادامه داد: در راستاي تکیه بر بومي سازي، 
تحقق منویات رهبر معظم انقلاب و مبارزه با تحریم هاي ظالمانه بهره گیري 
توان علمي و پژوهشي مهندسان داخلي در دستور کار  از دانش فني و 
شرکت برق منطقه اي باختر قرار گرفت و به سفارش این شرکت ساخت 
اولین رله جریاني در شرکت وبکو با مشارکت دانشگاه امیرکبیر ساخته شد. 
وي اظهار داشت: قیمت تمام شده این رله بین 100 تا 140 میلیون ریال 
است در صورتي که قیمت واردات این کالا بین دو تا سه هزار یورو برآورد 
مي شود. مدیرعامل شرکت برق منطقه اي باختر بیان کرد: علاوه بر قیمت 
بالاي وارداتي رله ها، براي تعمیر نیز باید به شرکت خارجي ارسال مي 
اما رله  انجامید  از 6 ماه به طول مي  شد که این مهم در مواقعي بیش 
هاي شرکت وبکو علاوه بر قیمت پایین در مقایسه با مشابه خارجي هزینه 

تعمیر و نگهداري آن نیز به سهولت انجام مي شود. براساس این گزارش 
دراین رونمایي سید علي آقازاده ،استاندار مرکزي گفت : هزینه بالاي تولید 
برق وپایین بودن نرخ دریافتي ازمشترکین از مشکلات عدیده این صنعت 
است ونهادینه کردن فرهنگ صرفه جویي و درست مصرف کردن در شرایط 
کنوني بهترین راهکار براي حل این مشکل است که در این راستا کارگروه 
استاني با حضور مسئولان شرکت برق منطقه اي باختر، شرکت توزیع برق، 
کارکنان دستگاه هاي اجرایي، استاندار و معاون هماهنگي امور اقتصادي و 
توسعه منابع استاندار مرکزي تشکیل شده است. استاندار مرکزي اضافه کرد: 
علاوه بر برنامه ریزي کاهش مصرف برق در استان، مطالبات شرکت برق 
منطقه اي باختر و شرکت توزیع برق استان از دستگاه هاي اجرایي، صنایع و 

مشترکان خانگي نیز با جدیت در این کارگروه پیگیري مي شود. 

شرکت  گفت:  توانیر  شرکت  فهام  درطرح  وحمشاورمدیرعامل 
مدیریت  و  هوشمند  کنترل  از سیستم  استفاده  در  اهواز  برق  توزیع 
بار عملکرد بسیار خوبی داشته است.به گزارش روابط عمومی شرکت 
توزیع نیروی برق اهواز، هادی مدقق در حاشیه دومین جلسه کارگروه 
سالن  در  که  برق  توزیع  شبکه  برداری  بهره  حوزه  در  فهام  کاربرد 
جلسات این شرکت برگزار شد، اظهار کرد: شرکت توزیع برق اهواز در 
استفاده از سیستم کنترل هوشمند و مدیریت بار و همچنین اجراي 
طرح فهام عملکرد بسیار خوبي داشته است.مشاورمدیرعامل شرکت 
توانیر با بیان اینکه مدیریت بار، تقاضا برای برق را در زمان اوج مصرف 
کاهش می دهد، افزود: این امر علاوه بر کاهش تقاضا، می تواند به نوبه 
برق کاهش  نیروگاه هاي  به  نیاز  بردن  بین  از  با  نیز  را  خود هزینه ها 
دهد.وی با اشاره به اینکه هوشمندسازی و اتوماسیون شبکه توزیع برق 
برای کل کشور برنامه ریزی شده است، اظهار کرد: شرکت های توزیع 

برق اهواز و خوزستان از ابتدا به عنوان پایلوت طرح هوشمندسازی 
معرفی شدند و به همین منظور از واحد مرکز کنترل و پایش شرکت 
توزیع برق اهواز بازدید مي کنیم.مدقق در تشریح اهداف اجرای این 
طرح، عنوان کرد: اجرای پایلوت این پروژه در راستای رفع نیازهای 
ارائه  تأمین تجهیزات و  از صنعت برق کشور، تحقق  فناورانه بخشی 
خدمات مورد نیاز شرکت های توزیع برق با استفاده از توان دانشي 
توانیر اظهار کرد:  بوده است.مدیر طرح فهام شرکت  تولید داخلي  و 
کاهش تلفات شبکه و خاموشی، کاهش انتشار گازهای گلخانه ای از 
طریق استفاده از منابع مختلف انرژی مانند مدیریت مصرف با استفاده 
از وسایل اندازه گیری هوشمند، افزایش کیفیت برق و استفاده بهینه 
است.مدقق در  این طرح  اجراي  مزایاي  از  زیرساخت هاي موجود،  از 
ادامه بیان کرد: با توجه به محدودیت سرمایه گذاری در صنعت برق برای 
ایجاد ظرفیت نیروگاه های لازم و سایر زیرساخت های متناسب با رشد بار 

شبکه طی سالهای گذشته، بکارگیري روشهاي پاسخگویي بار بعنوان یکي 
از رویکردهاي اساسي در جهت جبران کمبود تولید به ویژه در زمانهاي 
پیک مصرف و مواقع بحران شبکه است.وی با اشاره به اهداف اجرای 
طرح فهام گفت: فراهم شدن بستر اصلاح الگوی مصرف، امکان اعمال 
مدیریت بار توسط بهره بردار شبکه در شرایط عادی و اضطراری، ایجاد 
بستر برای گسترش استفاده از تولیدات پراکنده و انرژی های پاک و امکان 
پیش فروش برق و راه اندازی بازار خرده فروشي برق و همچنین بهینه 
کردن هزینه هاي بهره برداري و نگهداري، از جمله اهداف اجراي این طرح 
است.مشاور مدیرعامل شرکت توانیر در پایان با بیان اینکه سیستم های 
اندازه گیری و شبکه هوشمند، تلفیقی از حوزه های فناوری اطلاعات و 
خواسته ها  اهداف،  تحقق  افزود:  است،  قدرت  مهندسی  با  ارتباطات 
و انتظارات کلیه ذینفعان به همراه پیاده سازي بهینه این زیرساخت از 

جنبه هاي فني و اقتصادي، نیازمند نگرشي جامع و سیستماتیک است.

وزیر راه و شهرسازی:
كمیته كاری مشترک برای رفع مشکلات 

شهرستان اسلامشهر تشکیل می شود
فریده  با  نشست  در  شهرسازی  و  راه  وزیر 
ری،  اسلامشهر،  تهران،  نماینده  قباد  اولاد 
شمیرانات و پردیس و مسعود مرسلپور فرماندار 
مشترک  کاری  کمیته  تشکیل  از  اسلامشهر 
این  داد.در  خبر  شهرستان  مشکلات  رفع  برای 
نیز  اسلامشهر  شهردار  طلا  حسین  که  نشست 
مشکلات  و  مسائل  بیان  از  پس  داشت  حضور 
حوزه  در  شهرستان  فرماندار  توسط  اسلامشهر 
در  اسلامی  محمد  مهندس  شهرسازی  و  راه 
سخنانی اظهار داشت: باید کمیته کاری مشترک 
در وزارت راه و شهرسازی تشکیل شود تا مسائل 
مورد  اسلامشهر  فرماندار  توسط  شده  عنوان 
رفع  لازم جهت  تصمیمات  و  گیرد  قرار  بررسی 
همچنین  شهرسازی  و  راه  شود.وزیر  اتخاذ  آنها 
راه آهن  تعهداتی که شرکت  اجرای  بر ضرورت 
در توافق با شهرداری اسلامشهر متعهد شده بود، 

تاکید کرد.

 حسابداران استاندارد گلستان
  تجلیل شدند

 به مناسبت فرا رسیدن پانزدهم آذر که به نام 
روز حسابدار نامگذاری شده است، مدیرکل استاندارد 
گلستان از همکاران خود در اداره امور مالی تقدیر 
استاندارد  اداره کل  روابط عمومی  کرد.به گزارش 
گلستان، محمود فرمانی به همراه ذیحساب و معاون 
توسعه مدیریت و امور حقوقی استاندارد گلستان در 
اداره امور مالی حضور یافت و با اهداء لوح سپاس 
از زحمات وتلاش های  کارکنان این بخش تقدیر 
کرد.مدیرکل استاندارد گلستان ضمن  تبریک روز 
حسابدار به همکاران حود در اداره امور مالی گفت: 
حسابداری یکی از مشاغل مهم و حساس در هر 
سازمانی است که موفقیت آن سازمان به حسابداران 
و مدیران مالی آن بستگی دارد.وی بر نقش مهم 
حسابداران در تصمیم گیری های اداره کل تاکید 
کرد  و عملکرد آنان را یکی از عوامل اثرگذار در 
اداره کل  و درونی  بیرونی  ارباب رجوعان  رضایت 
دانست.اداره امور مالی استاندارد گلستان توسط 5 
نفر از همکاران  این مجموعه شامل حسابدار، امین 

اموال، و کارپرداز اداره می شود.

چراغ سبز به شركت دارویی بان شیمی 
آق قلا به اخذ پروانه استاندارد حلال

تولیدکننده های  از  حمایت  راستای  در 
کل  مدیر  جاری  سال  شعار  تحقق  و  داخلی 
استاندارد گلستان از شرکت دارویی به بان شیمی 
در شهرک صنعتی آق قلا بازدید کرد.به گزارش 
گلستان،  استاندارد  کل  اداره  عمومی  روابط 
محمود فرمانی در دیدار با حسن کرجالیان مدیر 
کیفیت  اهمیت  بر  شیمی  بان  به  شرکت  عامل 
با  کالا  کیفیت  انطباق  استمرار  و  ها  فرآورده 
استاندارد مربوطه به منظور حفظ بازار تاکید کرد 
حضور  استانداردسازی،  مباحث  توسعه  گفت:  و 
موفق واحدهای تولیدی استان در سطح بازارهای 
داخلی و بازارهای هدف و گسترش صادرات باعث 
رونق و افزایش فعالیت واحدهای تولیدی می شود 
و رشد واحدهای تولیدی و خدماتی ،رتبه استان را 
در کشور ارتقاء می دهد.مدیر کل استاندارد گلستان 
ضمن اشاره به اینکه استاندارد حلال به عنوان یک 
و  سالم  غذای  کیفیت  معیار  جهانی  استاندارد 
بهداشتی است، یادآور شد: استاندارد حلال یکی از 
مهم ترین خصیصه های موفقیت صادرات یک کالا 
به کشورهای اسلامی محسوب می شود.دبیرشورای 
استاندارد گلستان بر آمادگی و همکاری استاندارد 
گلستان در جهت اعطای پروانه استاندارد حلال و 
گواهی استاندارد محصولات دانش بنیان به شرکت 
مدیر  کرجالیان  کرد.حسن  تاکید  شیمی  بان  به 
عامل شرکت به بان شیمی  نیز در این بازید گفت: 
شرکتی  عنوان  به  شیمی  بان  به  دارویی  شرکت 
دانش بنیان در زمینه تولید و سنتز مواد ضدعفونی 
کننده جدید در سال 13۸1 در شهرک صنعتی آق 
قلا تاسیس گردید که در حال حاضر طیف وسیعی 
بهداشتی  ایمنی  افزایش  با  مرتبط  محصولات  از 
دارد. می  عرضه  منطقه  بازارهای  به  و  تولید  را 
وی ضمن استقبال از پیشنهاد مدیرکل استاندارد 
و  حلال  استاندارد  پروانه  اخذ  بر  مبنی  گلستان 
گواهی استاندارد دانش بنیان ، آن را نیاز بازارهای 
کشور اسلامی دانست و گفت: با توجه به صادرات 
محصولات این شرکت به کشورهای منطقه، اخد 
پروانه استاندارد حلال می تواند پشتوانه خوبی در 

توسعه صادرات باشد.

هشدار استاندارد گلستان به استفاده 
كنندگان از مخازن و ظروف تحت فشار

از  استفاده  خصوص  در  گلستان  استاندارد 
مخازن و ظروف تحت فشار فاقد آزمون هاي ادواري 
استاندارد هشدار داد.مسئول گروه نظارت بر اجراي 
مهندسي  و  مکانیک  برق،  صنایع  استانداردهاي 
با اظهار این  پزشکي اداره کل استاندارد گلستان 
مطلب که: استفاده از مخازن تحت فشار در صنایع 
مختلف نظیر نفت، گاز، پتروشیمي، صنایع تولید 
و  حمل  ساختمان،  صنعت  غذایي،  محصولات 
نقل و...  رو به افزایش است، گفت: علي رغم  به 
روزساني دانش فني ساخت این مخازن، همه ساله 
حوادث بي شماري به دلیل خلاء هاي نظارت هاي 
ادواري، براي کاربران در حین استفاده اتفاق مي 
افتد.علیرضا تجري افزود: نواقصي نظیر انواع ترک 
ها، خوردگي هاي جزئي و کلي، حفره هاي ایجاد 
شده داخل مخازن که عمدتا به دلیل استفاده مداوم 
و سهل انگاري در نگهداري مناسب مخازن ایجاد 
مي شوند به دلیل فشار بالا به مرور زمان ممکن 
است منجر به حوادث و تلفات جاني و مالي جبران 
ناپذیري شوند.وي اظهار داشت: مخازن تحت فشار 
نظیر دیگ هاي بخار، آب داغ و گرم، سیلندرهاي 
خودرو ها،  در  طبیعي  گاز  و  اکسیژن  گاز  حمل 
کپسول هاي آتش نشاني و سایر مخازن با فشار بالا، 
علاوه بر اینکه باید داراي علامت استاندارد باشند، 
تعریف  زماني  هاي  بازه  با  )مطابق  ادواري  بطور 
شده در استانداردهاي ملي مربوط( توسط شرکت 
هاي بازرسي و آزمایشگاههاي همکار مورد تایید 
استاندارد، بازرسي و آزمون مي شوند و در صورت 

تایید، امکان استفاده مجدد را خواهند داشت.

اجرای 25 كیلومتر عملیات شبکه 
گذاری در گیلان

آبانماه سال جاری ۲5 کیلومتر عملیات  در 
شبکه گذاری گاز در ۸6 روستای گیلان به انجام 
اکبر مدیرعامل شرکت گاز  رسیده است .حسین 
استان گیلان از اجرای ۲5 کلیومتر عملیات شبکه 
گذاری در آبانماه سال جاری در استان خبر داد.
مدیرعامل شرکت گاز استان گیلان با اعلام این خبر 
اظهار داشت: ۸۸ درصد این عملیات در روستاهای 
استان و در قالب بند»ق« صورت گرفته و با اجرای 
آن مجموع طول شبکه گاز در استان به ۲0 هزار و 
433 کلیومتر افزایش یافته است.مهندس اکبر در 
ادامه از نصب 1361 انشعاب جدید گاز در آبان ماه 
خبر داد و گفت: با نصب این تعداد انشعاب مجموع 
انشعابات گاز استان به 577 هزار عدد رسیده است.
وی با اشاره به گازرسانی گسترده به سراسر نقاط 
استان گفت: وجود بیش از ۲0 هزار کیلومترشبکه 
و 577 هزار انشعاب گاز در استان، وظیفه همکارانم 
را در جهت پایش و نگهداری تاسیسات گاز خطیرتر 
از گذشته می سازد.مدیرعامل شرکت گاز استان 
گیلان در پایان با بیان اینکه برای رسیدن گاز به 
منازل مردم تلاش های فراوانی صورت گرفته و می 
گیرد، از کلیه مشترکین گاز درخواست نمود تا با 
مصرف بهینه و ایمن گاز طبیعی علاوه بر حفظ 
این نعمت الهی برای نسل های آینده، در جهت 
کاهش هزینه های گازبها و کمک به اقتصاد خانوار 

کوشا باشند .

لزوم نصب كنتورهای هوشمند برق 
دركلانشهر اهواز

از  استفاده  بر  تاکید  با  شرکت  مدیرعامل 
کنتورهای هوشمند گفت: استفاده از این کنتورها 
کاهش زمان قطعی برق و تلفات غیرفنی، نظارت 
و کاهش  افزایش سطح خدمات  برق،  بر کیفیت 
دخالت و خطای نیروی انسانی در قرائت و صدور 
قبض را در پی خواهد داشت.حسن کریمی با اظهار 
اینکه هدف شرکت مدیریت مصرف انرژی است نه 
کاهش آن، بیان کرد: در تابستان 95 میزان مصرف 
اهواز ۲ هزار و 600 مگاوات برق بوده که با استفاده 
از کنتورهای هوشمند و همچنین کنترل مصرف 
انرژی شاهد کاهش چشمگیر مصرف برق در اهواز 
اتوماسیون  افزاری در  نرم  از طراحی  ایم.وی  بوده 
صورت  در  پروژه  این  افزود:  و  خبرداد  اهواز  برق 
اجرایی شدن برای اولین بار در جهان خواهد بود 
که از طریق منحنی جریان برق، به صورت آنلاین 
می توان تشخیص داد در کدام فاز اتفاق رخ داده 
است. مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق اهواز با 
اشاره به ایستگاه های برق موجود در شرکت های 
نیشکر افزود: با همکاری و هماهنگی با مجموعه 
این  مگاواتی  میزان مصرف 60  مقرر شد  نیشکر 
شرکت ها به کتر از 10 مگاوات کاهش یابد و این 
در حالي صورت گرفت که هیچ مشکلي در تولید 
به  اشاره  با  نیامد.وی  به وجود  نیشکر  محصولات 
اینکه همایش مدیریت مصرف در ادارات به میزبانی 
راستای کاهش میزان  و در  نفت  بزرگ  مجموعه 
مصرف برق ادارات انجام شد، عنوان کرد: در این 
همایش رونمایی و تشریح طرح فهام و همچنین 
نمایش کنتورهاي هوشمند انجام و به ادارات ابلاغ 
شد تا در صورت عبور از حد مجاز میزان مصرف و 
به دستور استاندار خوزستان بدون اخطار قبلي برق 
آن اداراه یا شرکت قطع شود کریمی اضافه کرد: 
برای دقت در مصرف انرژی در تابستان امسال، بار 
مصرفی ادارات اهواز در زمان تعطیلی پایش شده 
و همه ساختمان های اداری موظف بودند پس از 
تعطیلی، برق مصرفی خود را تا 90 درصد کاهش 
منطقه  در  برق  مصرف  اینکه  بیان  با  وی  دهند. 
کیانپارس اهواز با استان گلستان برابر است، گفت: 
میزان  مصرف برق اهواز ۲0 درصد کل کشور بوده 
و با میزان مصرف دو شهر اصفهان و مشهد و نیمی 
از تبریز برابر است و این موضوع بر اهمیت توجه به 

صنعت برق خوزستان به ویژه اهواز افزوده است.

شبکه برق اهواز بالاترین چگالی بار را 
در سطح كشور دارد

برق  نیروی  توزیع  شرکت  مدیرعامل 
بدون  بار  مگاوات   ۲600 با  شرکت  این  اهواز: 
بار  مجموع  اندازه  به  نفت،  و  فولاد  صنایع 
شهر  نسبت  به  و  است  کشور  دوکلانشهربزرگ 
مشهدبا یک میلیون و پانصدهزار مشترک، تعداد 
بار  چگالی  بالاترین  داردولی  مشترک  5۸0هزار 
در سطح کشور را دارد.به گزارش روابط عمومی 
جلسه  دومین  اهواز  برق  نیروی  توزیع  شرکت 
برداری  بهره  حوزه  در  فهام  کاربرد  کارگروه 
شبکه توزیع که با حضور مهندس معین پور دبیر 
توانیر و مهندس مدقق  اقتصاد مقاومتی  کمیته 
فهام در سالن  توانیر در طرح  مشاور مدیرعامل 
برگزار شد.مدیرعامل  این شرکت  جلسات ستاد 
بار  بیان داشت: میزان  این جلسه  اهواز در  برق 
شبکه برق اهواز به تنهایی به اندازه دو کلانشهر 
بزرگ کشور است و بالاترین میزان چگالی بار را 
داشته و البته مشکلات زیادی دارد و به عنوان 
مثال در تابستان سال جاری شاهد بودیم دریکی 
یک  هر  از  جریان  750آمپر  شبکه  فیدرهاي  از 
سیم آن عبور مي کرد.حسن کریمی در دومین 
جلسه کارگروه کاربرد فهام در حوزه بهره برداری 
شبکه توزیع همچنین اظهار داشت:  در بحران 
سال 95 به دلیل وابستگی کلیه خدمات شهری 
به برق متاسفانه شاهد بودیم با بروز حادثه و قطع 
نیز قطع گردید  برق عملا آب شرب شهروندان 
لزوم توجه  و  برق  اهمیت  از  این مهم نشان  که 
ویژه به این خدمت مهم در استان خوزستان دارد 
که عملا حکم اکسیژن براي مردم ایفا مي کند. 
توزیع  مدیرعامل شرکت  و  مدیره  هئیت  رئیس 
این  در  اظهار داشت:  اهوازهمچنین  برق  نیروی 
داریم که در  کلانشهر پست هائی ۲00مگاواتی 
آنها  روی  مانور  امکان  عملا  اشکال  بروز  صورت 
وجود ندارد، به همین دلیل برق این شهر را نباید 
زیرا  کرد  مقایسه  کشور  در  دیگر  اي  منطقه  با 
بدترین  بدون شک  اهواز  برق  توزیع  شبکه  این 
وضعیت را درکشور دارد زیرا در تمام شهرهاي 
بالاي دویست هزار نفر حداقل بافت مرکزي شهر 
هیچ  این شهر  در  دیگر  از طرف  است.و  زمیني 
را  مجاور  فیدر  تابستان  در  که  نداریم  فیدري 

تامین کند.
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